
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 7. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 372
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor færgetaksterne på overfarten mellem
Tårs og Spodsbjerg endnu ikke er nedsat som følge af den lavere brotakst på
Storebælt pr. 1. januar 2018, jf. artiklen ”Sund & Bælt nøler med rabat på fær-
ge” bragt på Folketidende.dk (Lolland-Falsters Folketidende) den 3. februar.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lennart Damsbo-Andersen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lennart.Damsbo-Ander-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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